
Om riktig bruk av oljefondet og økonomisk utvikling.

Oljefondet kan ikke brukes til hva som helst fordi feil bruk kan gi en uheldig 
effekt på den økonomiske utviklingen, i.e. svekkelse av kronen, inflasjon, 
uheldig kostnadsutvikling, øsv. 
Det betyr at pengene fra oljefondet må øremerkes til aktiviteter som ikke har 
slik negativ effekt på den økonomiske utviklingen. Hvilke det kan være 
kommer jeg tilbake til.
Nå går pengene inn i den store potten og begrunnelsen er at det er behov for å 
løse viktige samfunnsoppgaver. Det gir rom for å finansiere andre aktiviteter 
også og man har ingen garanti for at det ikke for at det ikke foregår bruk som 
har negativ effekt på den økonomiske utviklingen. 
Oljefond tilskuddet utgjør ca 25 prosent av budsjettet og bidrar slik til at det er 
rom for bruk som har negativ effekt på økonomien!
Handlingsregelen er ikke tilstrekkelig for å sikre riktig bruk!

Norsk økonomi har hatt en negativ utvikling. Hvorfor? Er forklaringen å finne 
her? Oljen og vassdragene er viktige ressurser som det ikke er mange andre 
land forunt å ha. En riktig forvaltning er ekstremt viktig. Og hvilken rolle 
spiller og innvirkning har virksomhetene Equinor og Staskraft i 
sammenhengen? Deres virksomhet har utvidet seg sterkt de siste årene.

  


